
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 خدمة طلب وثائق الخريجين باستخدام الهوية الرقمية

Steps for requesting documents for Alumni students using the UAE Pass  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Access Web portal at https://alumniapp.uaeu.ac.ae/index.jsp  البوابة الالكترونية إلىالدخول https://alumniapp.uaeu.ac.ae/index.jsp 

 

 

Students can access the graduate document request service by using 
their university email username and password or through the UAE PASS. 
They can also use the registered phone number in the UAE pass or the 
Emirates ID to log in to the page. 
For graduates before the year 2000, they must contact the university's 
registration department to ensure that their personal Emirates ID is 
entered into the university's system. This will link this number to the 
UAE PASS system, which will allow them to access and apply for 
documents. In this way, all students and graduates can ensure access to 
the document request service using a unified login data through the UAE 
PASS system. 

 

الخريج  تستطيع وثائق  طلب  خدمة  إلى  وكلمة  الدخول  المستخدم  اسم  استخدام  عبر  ين 

الرقمية   الهوية  نظام  خلال  من  أو  الجامعي  الإلكتروني  بالبريد  الخاصة   UAEالسر 

PASS. الهوية رقم  أو  الرقمية  الهوية  في  المسجل  الهاتف  رقم  استخدام  يمكن  كما 

 .الشخصية للولوج إلى الصفحة

للتأكد من ، فيجب عليهم التواصل مع قسم التسجيل 2000قبل عام    ة للخريجينأما بالنسب

وذلك لربط هذا الرقم بنظام   إدخال رقم الهوية الشخصية الخاص بهم في نظام الجامعة.

 ، والذي سيتيح لهم الدخول والتقدم بطلب الوثائق.UAE PASSالهوية الرقمية 

الطلا جميع  يضمن  الطريقة،  والخريجيبهذه  اب  إمكانية  طلب  لوصول  ن  خدمة  إلى 

 الوثائق باستخدام بيانات تسجيل موحدة عبر نظام الهوية الرقمية. 

 

 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Falumniapp.uaeu.ac.ae%2Findex.jsp&data=04%7C01%7Cshaikha.alkaabi%40uaeu.ac.ae%7Ce867a9a59e654ef8afd708d98ec8de1d%7C97a92b044c8743419b08d8051ef8dce2%7C0%7C0%7C637697815650588777%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&sdata=3rvBU4GsMnIpcs1lXw61yeysw8%2Fp0GLJFDdamIZqDY0%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Falumniapp.uaeu.ac.ae%2Findex.jsp&data=04%7C01%7Cshaikha.alkaabi%40uaeu.ac.ae%7Ce867a9a59e654ef8afd708d98ec8de1d%7C97a92b044c8743419b08d8051ef8dce2%7C0%7C0%7C637697815650588777%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&sdata=3rvBU4GsMnIpcs1lXw61yeysw8%2Fp0GLJFDdamIZqDY0%3D&reserved=0


 

 

 

Number appears on the login page, which you must enter in the 
application on your phone. 

 

ود  لهوية الموجهذا الرقم في تطبيق ااختيار  يظهر في صفحة الدخول رقم خاص يجب  

 ي الهاتف لديك ف

 

 

  

 

 



 

 

 

 

When logging in to the alumni page, the graduate will find many services 
available to them. Please select the " Graduate’s students Documents" 
option to access this service. 

 

ى لمقدمة له. يرجن الخدمات ا يج العديد مد الدخول على صفحة الخريجين، يجد الخرعن

 ." للانتقال إلى هذه الخدمةطلب وثائق الخريجيناختيار خيار "

 

 



 

 

You will be directed to the page of documents. Please select the 
student's academic level, such as "Bachelor". Then choose the type of 
documents required, whether printed or digital. Finally, specify the type 
of documents required (transcript, attestation) and the quantity. 

الدراسي للطالب،  المستوى  الصفحة الخاصة بالوثائق. يرجى تحديد  إلى  سيتم توجيهك 

رقمية.  أو  مطبوعة  كانت  سواء  المطلوبة،  الوثائق  نوع  اختر  ثم  "بكالوريوس".    مثل 

 أخيرًا، حدد نوع الوثائق المطلوبة )السجل، المصدقة( وعددها. 

 

The student can obtain the documents through their personal email by 
entering the alternative email address, then confirming the request by 
clicking the "Send" or "Submit" button. You will receive a notification 
confirming that your request has been received and is being processed. 

الحصو الطالب  عنوان يستطيع  إدخال  خلال  من  الشخصي  بريده  عبر  الوثائق  على  ل 

زر   على  بالضغط  الطلب  تأكيد  ثم  له،  المخصص  الحقل  في  البديل  الإلكتروني  البريد 

 يه  سيصلك إشعار يؤكد أنه تم استلام طلبك وجاري العمل عل ،  "Submit"إرسال" أو "

 
 

 

 



 

 

 

Important notes: 
 

▪ Graduates who graduated before the academic year (Spring 
1998/1999) cannot request digital documents. 

 
If you request a document to be printed, the preparation of 
the documents will take a maximum of 3 working days. This 
period may be longer if you are graduated before the 
academic year (Spring 1998/1999). 
 

▪ You will receive an email confirming that the documents 
have been issued. You can come to collect them from the 
Crescent building, Registration Department, or contact the 
delivery company. Following up on the delivery process, any 
fees, information or data required will be your responsibility. 

 
▪ If you need to change any of your personal information such 

as name or nationality, you must contact the Registration 
Department directly at Registration_department@uaeu.ac.ae and 
submit the required documents to make the changes in the 
system and pay the fees “60 AED”.  

 هامة : ملاحظات  

 

الأكاديميالخريجون   ▪ العام  قبل  تخرجوا  الثاني   الذين  الفصل   (  

 لا يمكنهم طلب وثائق رقمية.(  1999/ 1998

 

مدة   ▪ يستغرق  الوثائق  وتجهيز  إصدار  فإن  الوثيقة،  طباعة  طلب  حال  في 

و  3صاها  أق عمل،  حال   قدأيام  في  ذلك  من  أكثر  إلى  الفترة  هذه  تطول 

من   الأكاديمي  الخريجون  كونكم  العام  قبل  تخرجوا  الثانيالذين  الفصل   ( 

1998 /1999  ). 

 

الوثائق،   ▪ إصدار  من  الانتهاء  تم  أنه  يوضح  إلكتروني  بريد  سيصلكم 

ال التسجيل،ويمكنكم  قسم  الهلالي،  المبنى  من  لاستلامها  أو    حضور 

شرك مع  مسالتواصل  وتكون  التوصيل.  التوصيل  ة  عملية  متابعة  ؤولية 

الخاصة بكم، وما قد تتطلبه من رسوم ومعلومات أو بيانات وغيرها، على 

 .لبعاتق الطا

 

الجنسية،   ▪ أو  الاسم  مثل  الشخصية  بياناتكم  من  أي  تغيير  حال  في  كذلك، 

التسجيل  يجب   قسم  مع  مباشرة  التواصل  البريعليكم  د على 

الأوراق    Registration_department@uaeu.ac.ae  الإلكتروني وإبراز 

بذلكالمط الخاصة  الرسوم  ودفع  النظام  في  التغيير  لإجراء    60" لوبة 

 .  " درهم

 

 

  Fees ةالمطلوب الرسوم Document Type نوع الوثيقة 

 Freeبدون رسوم  Digital الرقمية

 Arabic Transcript 30  AED السجل الدراسي باللغة العربية

 English Transcript 30  AED السجل الدراسي باللغة الإنجليزية

 Arabic Attestation 25 AED باللغة العربية المصدقة 

 English Attestation 25 AED دقة باللغة الإنجليزيةالمص 

 

 

Registration_department@uaeu.ac.ae Registration_department@uaeu.ac.ae 
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